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Tisztelt Elnök Úr!

„Hogyan kíván segíteni az FVM a válságos helyzetben lévő hazai
juhágazaton?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt esztendő tragikusan érintette a hazai juhágazatot . Az állománylétszám
év végére egymillió darab alá csökkent, holott az Európai Unióhoz val ó
csatlakozás évében még 1 250 000 volt az anyajuhok száma .

Ez többek között annak az eredménye, hogy a gyapjúárak ugyanolyano k
maradtak, mint az előző években. A tejtermelés az alacsony felvásárlási árak
miatt 800 ezer literre csökkent . Mindemellett az aszály következtében
takarmányhiánnyal küszködtek a juhászok, az abrakárak ráadásul nem követté k
a gabonaárak csökkenését .

A hazai juhágazat helyzete tehát, amiképpen az állománylétszá m
csökkenéséből is látható, válságosra fordult .

Kérdezem Miniszter urat : hogyan kíván segíteni az FVM a válságos helyzetben
lévő hazai juhágazaton?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010. január 4 .

Kékkői ~ dltán
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